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Abstract (en)
[origin: WO9302994A1] A process for the conversion of a hydrocarbon feed in which the feed is contacted with a zeolite catalyst to produce a
product, the zeolite having a framework structure which includes a 10- or 12-member channel that is not intersected by another 10- to 12-member
channel and having been treated by a process which comprises a first step of contacting the zeolite with steam and a subsequent step of contacting
the zeolite with an acid.

Abstract (fr)
Procédé de conversion d'une charge d'alimentation en hydrocarbure, selon lequel la charge est mise en contact avec un catalyseur a zéolithe pour
former un produit, le zéolithe présentant une structure contenant un canal a 10 ou 12 membres qui n'est pas entrecoupé par un autre canal a 10
a 12 membres et ayant été traité selon un procédé qui consiste tout d'abord a mettre en contact le zéolithe avec de la vapeur, puis a le mettre en
contact avec un acide.
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